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 "בשלחפ' "
 שבת שירה

 השבת הקרובה היא שבת מיוחדת היא נקראת "שבת שירה" על שום "שירת הים" שכתובה בפרשה. 
 מלמד אותנו הרב שיינברגר שליט"א ששירה היא דבר רוחני, גבוה ונשגב. 

כמניין תפ)י(לה. תפילה אנו בדרך כלל אומרים כשיש לנו חסרון, כשדבר לא שלם.  515שירה בגימטרייה = 
היא שירה, נאמרת על דבר שלם, על סיומו של תהליך מסוים. בני ישראל היו לעומת זאת, תפילה ש

עבדים, הם ראו את כל מכות מצרים, הם ראו את כל המופתים והניסים על הים, זכו להיגאל ואמרו 
 שירה, כולם ביחד, בלב שלם.

כי  "שירה זו נאמרה מתוך שלמות האמונה ולא מתוך התפעלות הנפש למראה הניסים והנפלאות.
ההתפעלות עוברת אבל האמונה נקבעת בלב וקיימת לעד. בכח השירה הזאת שאמרו אז, נטעו שירה 

ושמחה בלב כל זרע ישראל עד סוף כל הדורות". )אליהו כי טוב, ספר התודעה(. אמרו חז"ל, "אין שמחה 
 אלא בהתרת הספק )עמלק("! 

אחד מאתנו ואת השירה העשירית,  שנזכה לומר שירה בקרוב, את השירה של התיקון האישי של כל
 השירה הגדולה של תיקון העולם, של האמונה השלמה, שירו של משיח, במהרה בימינו.

 .אתר שיתופי לדברי תורה( -)מתוך אתר וורטס  
 

 

 נר זיכרון

 

 התשע"שבט  י"ז -ז"ל  משה קין
 

 תשל"חשבט  י"ט -ז"ל  ענת פרידליך
 

 
 
 

 
 

 שהשמחה במעונם
 

 מזל טוב                                                 
 

  למרים ברלוביץ ולכל המשפחה להולדת הנכד, הנין, ,ברלוביץ למריםו לשמואל
 בן בכור ליעלה ולאביעד.

 
 

 

 
 
 

 . 054-6746373 נהג אמבולנס: -כונן בריאות  :ורנות מרפאהת
 

 
  

 

 זמני  שבת
 

   16:31ת                  דלקת נרוה 
 16:51 מנחה וקבלת שבת  

 

 08:00 שחרית 

 

 00:13 מנחה א'  

 

  16:30 מנחה ב' 

 

 17:40 צאת השבת
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 בערב שבת   – נקבלה''פניני שבת 

                  –)לפני מוסף( דרשת שבת 

 בענייני דיומא

 13:15בשעה  – הדף היומי

 16:15בשעה  – הורים וילדים

 

 באמונה סדרת שיעורים חדשה

 סרטים בשילוב

 לחטיבה ולתיכון
 הזה... ממוצאי שבת החל

 פרטים בהמשך...  כולם באים...
 

 

 

 פינת ההלכה
 

 מתי יחול השנה?..." -באדר   '(יארצייט') ום זיכרון"י

ולה השאלה מיהו האדר ה'אמיתי' ומיהו ה'נספח'. כידוע, את השנה זכינו לשני אדרים, וממילא ע

חג הפורים יש לחגוג באדר ב', אולם הדיון לגבי מהותו של כל אחד מהאדרים רלבנטי למגוון 

"יארצייט". בעקבות שאלות  -, אחד מהם הוא קביעת מועד יום השנה נושאים רחב הרבה יותר

יר להלן את השיטות השונות בהלכה ואת מנהג רבות שנשאלתי בעת האחרונה, בעניין זה, נבה

 קהילתנו בשלוחות. 

)אזכרה, ראשית, נציין שלמרות שמנהגי האבילות )שבעה, שלושים( נמנים מיום הקבורה, יום השנה 

לעולם נמנה מיום הפטירה.  גם בשנה מעוברת, יום הזיכרון הוא  – עלייה לקבר, ולנוהגים להתענות ביום זה(

, למרות שהאבלות הפסיקה אחרי שנים עשר חודש. אם נפטר אדם בשנה רגילה על פי יום המיתה

)'פשוטה'( בחודש אדר, יש לחלק לגבי קביעת יום הזיכרון בין השנה הראשונה לפטירה, ובין ימי 

אופן עקרוני, הסיבה בגללה מציינים את היארצייט, היא הזיכרון מהשנה השנייה לפטירה ואילך. ב

לאחר הפטירה עולה הנשמה עולם אחד נוסף בעולמות העליונים, וביום בו היא כיוון שי"ב חודשים 

עולה אנו מתפללים על נשמתו של הנפטר. עליית נשמה זו תלויה בכך שיחלפו י"ב חודשים מיום 

 הפטירה, ואין זה משנה אם מדובר בשנה מעוברת או בשנה רגילה. 

נפטר בשנה רגילה, היארצייט שאדם , בשנה הראשונה לפטירהלאור זה, לכל השיטות בהלכה 

היארצייט צריך להתקיים בתאריך  בכל שאר השניםלעומת זאת,  באדר א'.הראשון שלו יחול 

)יסוד המחלוקת וכאן ישנה מחלוקת בין השולחן ערוך לרמ"א, וממלא בין מנהגים השונים.  הפטירה.

 ם נוסף שאין מעבירין על המצוות.( הוא מה נקרא סתם אדר בפי בני אדם, ולפי מנהג אשכנז ישנו גם טע

  באדר ב'.יום הזיכרון בשנה מעוברת יהיה  –)דעת השולחן ערוך, או"ח, תקסח, ז(  לבני עדות המזרח

 .()ויש מבני אשכנז המחמירים לקבוע בשניהם באדר א'. –)דעת הרמ"א, שם( לפי מנהג אשכנז ו

מנהג החברא קדישא בשלוחות, הוא  ר' יצחק דישון()מפי חברנו אלא שכאן המקום לציין, שעל פי הנאמר לי 

יחול היארצייט באדר א', אך  -כדעת השולחן ערוך, וממלא כאמור, בשנה הראשונה לפטירה 

 הוא יחול באדר ב'.  -בשאר השנים 

  ., הרב מיכאלוט"ו בשבט שמח שבת שלום
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 מועדת בית הכנסת
 

 .16:30בשעה תתקיים מהשבת פ' "בשלח" תפילת מנחה 
 

של רחל יעיש, יתארח בשלוחות, שלמה בן דור )אביה  )י"ג שבט(, "בשלח"שבת פרשת ה
 בבית הכנסת, תתקיים שיחה מפיו בנושא:חותנו של תמיר(. בתום תפילת מוסף, 

  סיפור אישי על אמונה והתמודדות. -"אל הנער הזה התפללתי" 
 

 "יתרו"תה צריכה להתקיים בשבת פרשת ישהי התוכנית לכבוד יובל לחנוכת בית הכנסת
  .(12.3) 'ב' אדר ב "פקודי"נדחתה לשבת פרשת 

 

דיגורקר.שמעון   
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 תודה
 

"ובכל פעם שנראה שהדרך נגמרת ממש מעבר לפינה, מגיעים לפסגה ואופק חדש 
  אז לוקחים נשימה עמוקה וממשיכים הלאה".ורחב נפתח. 
(. תוך כדי ההתמודדות עם מחלת הסרטןשכתבה אחותי רינה  "נתיב לא מסומן")מתוך הספר   
לשאת את צוואתה. ,אחיה, ילדיה וכל הקרובים לה ;ועכשיו תורינו  

.לנו מעבר לפינה ולהמשיך הלאה יםאופק החדש המצפפסגה והלנשום נשימה עמוקה, לזהות את ה  
ובימי השבעה. התקופה כל לכל החברים על התמיכה במהלך  ,תודה  

  עליזה.ג וכל האחים לבית לופסקי.
 
 
 

 

 תרבותמועדת      
       

הזמנה לסדר.       
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 עליזה גלבוע. -בברכה         

 

 

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

 16:00בשעה  תקיים בשבת בבית המדרשת
 

 .נשים מוזמנות
 

 

 ביום ראשון הבעל"ט, ערב ט"ו בשבט,

 נתכנס בחדר האוכל 20:30בשעה 

 לחגוג את חג ט"ו בשבט,

רות הארץ, ינערוך סדר כהלכתו, נהנה מפ

 ממאפים תוצרת בית, נלגום יין,

 משירי ארץ ישראל נשיר 

 ונאזין למוזיקה נעימה.
  

 .לתוכניתא "את חד נסדר 19:45בשעה 

 ודה.ת מאוד לכל מי שיגיע לעזור.נודה 

 
 

https://www.google.co.il/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjZmOr9m7nKAhVJyRQKHVflBYkQjRwIBw&url=https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%A4%D7%A8%D7%99&bvm=bv.112064104,d.d24&psig=AFQjCNGXxt2Ydm-iV4cpPAsGvlWL8jpMIw&ust=1453407755946188
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 המרפאהמ
 

 .11.15שעה המרפאה תפתח ב (25.1ט"ו בשבט ) ביום שני
 .במות עליה אמה תנחומינו לטובה נצר

 .חגית
 

 

 

 

 פינת הרבש"צ
 

בכך הוא מצטרף  .2015 לקבלת אות המתמיד המצטיין לשנת ברכות לישראל רימון
 למסורת של המתמידים שלנו בשנים האחרונות...יש כבוד! המשיכו כך. 

 ...של המתנדבים לימתנדבים חדשים שגם יעזרו להוריד קצת את ממוצע הגובאותו ענין נשמח ל
 

 .תכנס לרשימת הישובים שניתן להוציא רישיון פרטי לאקדח כנראה שגם שלוחות
 מי שמעונין שיצור איתי קשר.

 

 נא להגביר ערנות,  ,תופעות הפריצה והגניבות מתרביםב מזג האוויר החורפי קעכרגיל 
לסגור בלילות כמו שצריך את הבית ולא  וח בהקדם על רכבים או אנשים חשודים,ולד

 להשאיר חפצים יקרי ערך ומפתחות רכבים במקומות גלויים.
 .בתקוה להמשך חורף גשום ושקט

 

 .צורי וצוות ביטחון
 

 
 
 
 

שיוךהמצוות   
 

 שיוך מודה לחברים על ההשתתפות בערבי ההסברה על מפות המגרשים.הצוות 
הערות.להחל משבוע הבא ייפגשו אנשי הצוות עם כל משפחה ומשפחה להבהרות ו  

 

שמואל ברלוביץ.                                                         
    

 
 
 

  
 

 מהפנסיה
 

 להגדיל את  , אפשרו להנהלה הכלכלית2015בשנת התוצאות הכלכליות הטובות שהיו 
 . בסוף השנהההפרשה לפנסיה 

שתיתן את התוצאות הטובות ביותר  בוועדת הפנסיה קיימנו דיון על הדרך לביצוע ההפרשה
 , בתחום צבירת הזכויות. ותשדרג אותנו

הוחלט שזו ההזדמנות להעלות את פנסיית המטרה  ,לאחר התייעצות עם יועץ הפנסיה שלנו
 . ₪ 4000החל מחודש ינואר קצבת הפנסיה תעמוד על  ,לחודש. לכן ₪ 4,000 -ל

להתמיד בקוו זה ולנצל הזדמנויות  אנו רואים חשיבות בהגדלת פנסיית המטרה ומקווים
בשנות על מנת להגדיל את גובה הפנסיה שתעמוד לרשותנו  ,נוספות של הצלחה כלכלית

 הפרישה.
 .רפי בן אבי - ברכהב          
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 ממשאבי אנוש
 

 נציגי ציבור ההנהלה כלכלית

נציגי ציבור בהנהלה כלכלית, קני גולדמן, רפי בן אבי ושמואל ברלוביץ נבחרו בקיץ  .א
 שנים. 3לקדנציה של  2011

אחד בהנהלות והוחלט שלא מחליפים אף  2014כאשר נוצר המשבר הכלכלי ביוני 
למשך שנה, גם הם לא הוחלפו, כך שלמעשה הם המשיכו בתפקידם שנה וחצי נוספות 

 ה שלהם.ימעבר לקדנציה הראשונה, כלומר הם כבר במחצית הקדנציה השני
המשך תפקידם לעוד את כיון שאנו שבעי רצון מתפקודם אנו מציעים לאשרר באסיפה 

 ה יוחלפו הנציגים. ה, אשר בסיומיישנהקדנציה השנה וחצי עד להשלמת 
 ההצעה תובא לאישור באסיפה הקרובה.

אילן צרפתי שהיה גם הוא נציג ציבור בהנהלה כלכלית סיים את תפקידו עם עזיבתו את  .ב
 שלוחות ואנו מציעים את צביקה וקסמן כנציג ציבור במקום אילן צרפתי. 

את תפקידו. דירקטור חיצוני במשך מספר שנים ומסיים  משמששאול גולומב מניר דוד  .ג
במקומו אנו מציעים את יהודה כהן משער הגולן. יהודה היה יו"ר כלכלי של קיבוץ שער 

לא תפקידים ניהוליים נוספים בתחומי הגולן ושל המפעל "גולן מוצרי פלסטיק" ומ  
 יה.יהחקלאות והתעש

 

 ריכוז חינוך
טרם סיימה ענבל פורשר מבקשת לסיים את תפקידה בריכוז חינוך לאחר שנתיים למרות ש

לאה את תפקידה באחריות ובמסירות רבה. הצליחה להתאים את קדנציה. ענבל מ  
לשביעות רצון ההורים,  לחזק אותה ,בקהילה, לשמור עליה מתרחשיםההמערכת לשינויים 

 הילדים, הצוות והנהלת הקהילה.
 לה. לאחר תהליך איתור לא קל מצאנו מועמד להחלפתה של ענבל, חננאל גמליאל משדמות מחו
חננאל היה רכז נוער במועצה האזורית בקעת הירדן, במסגרת תפקידו היה אחראי על 

עובד  הואהמדריכים בקיבוצים ובישובים של המועצה וריכז את פעילות הילדים והנוער. 
 כיום במערכת עיתון הנוער "עולם קטן" וימשיך בתפקיד זה לצד ריכוז חינוך בשלוחות.

 עצמו לחברים באסיפה הקרובה לקראת בחירתו לתפקיד רכז חינוך.חננאל הוזמן להציג את 

 
 
 

   אסיפת חברים
 

 ( 25.1) שני ט"ו בשבטביום תתקיים אי"ה 
 

 20:30 בשעההאוכל,  -בחדר 
 

  :על סדר היום          
  

 צוות מש"א מביא לאישור האסיפה:.  1        
 )בטרם תום הקדנציה(. התפטרותה של ענבל פורשר מריכוז חינוך     
 חננאל גמליאל משדמות מחולה. -בחירת רכז ועדת חינוך     

 

  שבתאי גרולמן. - קלפיהנוסף לצוות  בחירת חבר     
      

   ( 2017אישור השלמת קדנציה שנייה )עד לקיץ  -הנהלה כלכלית     
 ושמואל ברלוביץ.קני גולדמן, רפי בן אבי  :הציבורלנציגי     
 בחירת צביקה וקסמן כנציג ציבור במקום אילן צרפתי.     
 מחליף את שאול גולומב.,בחירת יהודה כהן כנציג ציבור חיצוני בהנהלה כלכלית   

 )על סעיפים אלו יינתן הסבר והרחבה בדף מידע הקרוב(.            
 

 .(חומר יחולק) -אישור השקעות בקהילה .  2        
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 האוכל-שעות הארוחות בחדר
 מיד לאחר התפילהליל שבת 

 .11:30שבת צהריים 

 

 משולחנה של מזכירת הפנים
 

  נערי החביב -צחקה          בחורף הגשם דפק על הגג"
  עוד נשוב נדבר באביב        אמרה כי לבן הוא צבעה האהוב

 לי בפרחים, אהוביאדבר     בלב היה חג -ליד אז הגיש לה 

 אלי בפרחים / אורי אסף.דבר     צרור נרקיסים ריחני ורטוב
 

 שהודיעו על רצונם להינשא.              ,כליון מבית השיטהשיר ול ,לבן כהן -מזל טוב 
 ברכות לכל המשפחה.

 

                                                       בשעה טובה התחלנו השבוע להפעיל את אפליקציית  - "מקומי"
 בשלוחות.   "מקומי"

 כפי שפרסמנו בעבר לאפליקציה מקומי יש יתרונות מרובים.
 בין שלל היתרונות: 

  קבוצות בתוך המערכת  אילובמאפשרת לכל אחד ואחת להגדיר                                            
                                          חבר. כלומר, אם אינך מעוניין להיות חבר בקבוצה ניין להיות והוא מע

 מסוימת תוכל לרדת או להשתיק את הקבוצה.
  המערכת פועלת על בסיס אינטרנט ולכן במצבי חירום                                                      

                                                                   ת היא תהיה אמינה יותר מאשר מערכות המבוססו
 על מערכת סלולרית.

 המידע של ענייני ניהול ומאפשרת סגורה המערכת -                                                                 
                                                                . ההודעות את לשלוח יכולים הקבוצות מנהלי רק

  . אפ הוואטס לקבוצות שאופיינית" פטפטת"ה את חוסך הדבר
 מייל כתובות/טלפונים כספר מתפקדת המערכת. 
 שחברים שאין ברשותם סמארטפון  ,והחשוב מכל                                                                    

                                                                        .sms)טלפון חכם( יקבלו את ההודעות באמצעות 

                                                                  חשוב להדגיש שאופציה זאת מיועדת רק עבור 
                                                                       בשל העובדה  ,שאין ברשותם סמארטפוןחברים 

                                                                    ותכי הודעות שנשלחות דרך האפליקציה היא חינמי

                                                                אנו נדרשים  smsסקה ואילו על הודעות בע   ותוכלול

 שהכוונה לקיבוץ ולא המקבל(.לשלם )כמובן 
 ימים שעברו אנו שמחים לראות את ההיענות של החברים ואת המשוב החיובי. המעט מ

כמו בכל דבר גם כאן צריך זמן ללמידה והתאקלמות של המערכת בקהילה. חברים ותושבים שטרם 
. הורדת האפליקציה והשימוש לא עולה כסף לעשות זאתהורידו את האפליקציה מוזמנים 

תמש. בשאלות, בהדרכה בהורדה, בניהול האפליקציה ובבקשה לפתיחת קבוצה ניתן לפנות למש
 .  04-6062254לטלפון תרצה ל

בבקשה יידעו את תרצה  ,חברים ותושבים שאינם מעוניינים להיות חברים באפליקציה ובהודעות
 וכל להסיר אתכם מהמערכת.  תבכדי ש

 

חברים. ניתן הסבר רהוט  70 -שהתקיימו השבוע נכחו כבערבים  -השיוך ערבי הסברה בנושא 
בשלב  ומפורט ע"י שמוליק דודאי וע"י האדריכל אסף עברי שמלווים אותנו בתהליך. כפי שהוסבר

 הבא יעברו נציגי צוות השיוך בבתי החברים להסבר פרטני, לשאלות והערות. 
 ל ריכוז הצוות והעבודה מאחורי הקלעים.תודה לציבור שבא לקחת חלק ותודה לשמואל ברלוביץ ע

 

 

     מהמזכירות
הנושאים שהועלו השבוע במזכירות קשורים בחבר בעצמאות כלכלית. לפיכך עו"ד רז אייזן )שמלווה 

 השתתפו בישיבה.  ,מלכה סימון ורפי בן אבי ,את התהליך( ונציגי צמ"ד
השיוך. בסעיף זה השתתפו גם  הסעיף הראשון עסק בנושא היתרי הבניה והסדר הביניים בעניין

שמוליק דודאי ושמואל ברלוביץ. המזכירות גיבשה הצעה להחלטה שתבוא לאישור האסיפה )כמובן 
  .הקרן לערבות הדדית הואנוסף שגם הוא יבוא לאישור האסיפה סעיף עם הסבר מורחב(. 

ת )כמובן ערבות הדדילקרן הכלכלית חייב להיות חלק מ חבר בעצמאות ,ע"פ דרישות רשם האגודות
הקרן לערבות הדדית מנוהלת בקרן המילואים שבה  ,ע"פ החלטת שלוחות .גם בחובות וגם בזכויות(
 דבר שלא מאפשר לקבל לקרן חברים בעצמאות כלכלית.  ,חברים קלאסיים חברים ויהיו חברים רק

ן לערבות הדדית במסגרת הקהילה ולא בקרהמזכירות ממליצה לאסיפה לקבל החלטה של ניהול הקרן 
 המילואים, כמובן שייפתח חשבון בנק מיוחד לכך.  

 .רותם -שבת שלום 
 

 שלום -שבת 
        ו בשבט שמח"ט    


